

Windscreen KTM 690 E

Lieferumfang:

1 x Windschild
1 x Halter links
1 x Halter rechts
4 x Distanz V2A
2 x U-Scheibe doppelt M8 V2A
4 x Linsenkopfschraube M8x60 V2A
4 x Gummi-Mutter M5
4 x U-Scheibe M5 Polyamid
4 x Linsenkopfschraube M5x20 V2A
1 x Kantenschutzprofil

Contains:

1 x Windscreen
1 x Bracket Left
1 x Bracket Right
4 x Spacer stainless
2 x Washer double M8 stainless
4 x Screw dome head M8x60 stainless
4 x Rubber nut M5
4 x Washer M5 Polyamide
4 x Screw dome head M5x20 stainless
1 x Edge protection

Achtung! Wichtige Hinweise

Alle Schraubverbindungen nach 50Km kontrollieren und nachziehen! Nicht im Offroad-Betrieb einsetzen! Verletzungsgefahr! Verwenden Sie unbedingt das beigelegte Kantenschutzprofil! Dieses wird an der Außenkante des Windschildes angebracht und muss evtl. mit Klebstoff fixiert werden!

Attention! Important notes, tips:

Check all fasteners after 50kms/30miles! Do not use this screen in off-road use due to increased risk of injury in a fall! Make sure to install the edge protection on the screen! It is advised to glue the edge protection on the screen.

Montage

1. Entfernen Sie jeweils links/rechts die beiden oberen Klemmschrauben an der oberen Gabelbrücke.
2. Befestigen Sie Halter links/Halter rechts wie in Bild 1/2 jeweils mit:
2 x Distanz V2A
1 x U-Scheibe doppelt M8 V2A
2 x Linsenkopfschraube M8x60 V2A

Assembly

1. Remove the two screws on the upper triple clamp on left & right.
2. Install the left & right brackets as shown in photos 1+2 with each:
2 x Spacer stainless
1 x Washer double M8 stainless
2 x Screw dome head M6x60 stainless

Anziehmoment max. 17Nm! Achtung! Die Schrauben gleichmäßig über Kreuz anziehen: Links oben/rechts unten und Links unten/rechts oben, um Verspannungen der Gabel zu vermeiden!

Attention! Tighten to max. 17Nm torque and tighten in equal criss-cross pattern to avoid misalignment of the forks: upper left/lower right and lower left/upper right!

3. Gummi-Muttern M5 wie in Bild 3 in die Bohrungen an Halter links/rechts stecken
4. Windschild ansetzen und mit 4 x U-Scheibe M5 Polyamid 4 x Linsenkopfschraube M5x20 V2A befestigen.

3. Set rubber nuts M5 as shown in photo 3 in the bores on the left & right bracket.
4. Set windscreen on and secure with: 4 x Washer M5 Polyamide 4 x Screw dome head M5x20 stainless Tighten to Max. 3Nm torque! Set Polyamide washers between windscreen and screw head!
5. Install edge protection on the edge of the windscreen preferably using glue.

Anziehmoment max. 3Nm! Die Polyamidscheiben zwischen Windschild und Schraubenkopf platzieren!!
5. Kantenschutzprofil an der Außenkante des Windschildes anbringen. Evtl. mit Klebstoff Fixieren.